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Adviesraadlid tot september 2023: 

  

 

Nieuwe leden  vanaf september 2023: 

  

   

  

Onafhankelijk ondersteuner / ambtelijk secretaris 

  

 

 

 

 

Elvira Flaton (voorzitter)  Sinds januari 2021 (eerste termijn) 

Harke Hiddink (secretaris)  Sinds januari 2021 (eerste termijn) 

Luuk Dopper (penningmeester) Sinds maart 2023 (tweede termijn) 

Ruud Hermans   Sinds oktober 2022 (eerste termijn) 

 

Aukje Bosman  

Jessica Exterkate 

Roberta Hofman   Sinds oktober 2021 (eerste termijn) 

Sarah Krabbendam 

Marga Kruese 

Anja Lunstroot Annemarie Rissewijck 

Rosanne Sluiter Jayden Velthoen 

Frank Smits  

Ruud van Toor   Sinds januari 2021 (eerste termijn) 

Ruben Vogels (tot oktober 2023) Laura van Hofwegen (vanaf oktober 2023) 

www.adviesraadarnhem.nl/jeugdenwmo 

info@adviesraadarnhem.nl 

@Adviesraadarnh1 

www.linkedin.com/company/adviesraad-

jeugd-wmo-arnhem 

adviesraadarnhem_jeugd_wmo 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Vergaderingen en overleggen 

Vergaderingen van de adviesraad 

De adviesraad komt een keer per maand op maandagavond bij elkaar.  

De verschillende werkgroepen en leden vertellen dan wat zij gedaan hebben of 

vragen de andere leden om input. Soms zijn er gasten, zoals een wethouder of 

beleidsmedewerkers, die informatie komen brengen én halen. In de vergadering 

nemen de leden van de adviesraad ook samen besluiten. 

 Vergaderingen van de themagroepen 

De adviesraad heeft twee themagroepen: één voor Jeugd en één voor Wmo. De 

groepen verdiepen zich in verschillende onderwerpen binnen hun thema. Zij kunnen 

zelf in gesprek gaan met inwoners, organisaties en beleidsmedewerkers van de 

gemeente. De themagroepen vergaderen ongeveer eens per maand. 

 Overleg met de wethouders van Jeugd en Wmo 

De adviesraad overlegt ongeveer vier keer per jaar met de wethouders. Ze praten 

dan over belangrijke onderwerpen en ontwikkelingen. 

 Overleg met de contactpersonen van de gemeente 

De adviesraad praat ongeveer vier keer per jaar met de contactpersonen van de 

gemeente. De contactpersonen weten goed wat er speelt bij de gemeente. Zo 

kunnen de adviesraad en de gemeente afspraken maken over samenwerking. 

 Contact met inwoners en organisaties 

Contact met inwoners en organisaties is belangrijk voor de adviesraad. Dit gebeurt 

vaak wanneer de adviesraad een advies moet uitbrengen, maar het kan ook op 

andere momenten. De adviesraad werkt dit uit in het communicatieplan. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dossiers en onderwerpen 

Verbetertraject regionale inkoop van zorg 

 

De adviesraad heeft in 2023 op verzoek van de gemeente advies 

gegeven over:  

Wijziging beleidsregels Jeugd en Wmo 

 Toewijzen van zorg voor langere of onbepaalde tijd 

 Inwonerstevredenheidsonderzoek 2022 

 De adviezen zijn te vinden op onze website: link 

 
Wist u dat: 

✓ … de adviesraad nu ook een samenvatting bij zijn adviezen zet? Dat 

is een korte, makkelijker leesbare, tekst met de belangrijkste 

punten uit het advies. 

 

✓ … de adviesraad ook ongevraagd  kan adviseren? Dat betekent dat 

de adviesraad een advies uitbrengt zonder dat de gemeente daar 

om gevraagd heeft. De adviesraad kan op die manier naar voren 

brengen wat hij belangrijk vindt. Bijvoorbeeld iets wat heel erg leeft 

onder een groep inwoners. 

 

✓ … de adviesraad actief is op social media? We zetten daar een 

berichtje op als we nieuws hebben. Bijvoorbeeld wanneer we een 

advies hebben gepubliceerd op onze website. Benieuwd op welke 

social media we zitten? Kijk dan rechtsboven in dit verslag. 

https://www.adviesraadarnhem.nl/jeugdenwmo/adviezen-reacties/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wat de adviesraad nog meer deed in 2023 

Nieuwe leden vinden voor de adviesraad 

In 2023 zijn enkele adviesraadleden gestopt. De adviesraad heeft daarom nieuwe 

leden gezocht. Het is belangrijk dat er mensen met verschillende eigenschappen in 

de adviesraad zitten. De inwoners van Arnhem zijn verschillend en dat willen we 

ook graag in de adviesraad. Dat is niet altijd makkelijk, want mensen moeten er 

natuurlijk zelf voor kiezen om zich aan te melden. Dit is dus iets waar we als 

adviesraad goed naar moeten blijven kijken. 

In 2023 is ook een nieuwe onafhankelijk ondersteuner geworven en gevonden. Zij 

helpt de adviesraad praktisch en in processen. Ze is geen lid van de adviesraad en 

doet dus niet mee aan het nemen van besluiten. 

 Communicatie 

De adviesraad communiceert met verschillende groepen en organisaties. Tijdens 

een extra bijeenkomst in oktober heeft de adviesraad daarover nagedacht. Er is 

toen ook een werkgroep ingesteld die een communicatieplan gaat maken. Daarin 

spreekt de adviesraad af met wie hij communiceert en wanneer. 

 Leren en ontwikkelen 

Ook in 2023 bleef de adviesraad zich ontwikkelen. Er is verder gewerkt aan 

documenten zoals de tijdlijn en de werkwijzer. De adviesraad Jeugd en Wmo is 

aangesloten bij de Koepel Adviesraden Sociaal Domein. Dat is een vereniging van 

lokale advies- en cliëntenraden. Adviesraden kunnen daar terecht voor informatie, 

workshops, webinars en trainingen, zodat zij hun werk zo goed mogelijk kunnen 

doen: de leef- en belevingswereld van inwoners bij de gemeente naar binnen 

brengen. 

 Tijdlijn 

De tijdlijn is een belangrijk document. Daar staan de onderwerpen in waar de 

adviesraad en de gemeente mee bezig zijn en ook welke nieuwe onderwerpen er 

nog aan komen. Zo kunnen de gemeente en de adviesraad beter samenwerken en 

afspraken maken. Er zijn veel onderwerpen, dus de adviesraad moet soms keuzes 

maken. Wat doen we eerst, wat doen we later, of misschien niet? Dat zijn belangrijke 

vragen voor de adviesraad, net als voor de gemeente. De keuzes en afspraken 

zetten we ook in de tijdlijn.  

 


